

《单词百科:femininely是什么意思?femininely怎么发音?femininely的解释和用法》

英语单词femininely是什么意思?femininely怎么读?femininely怎么发音?简答网为您整理了femininely的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



femininely怎么读

femininely的读音: ['fem n ni:l]

femininely的意思

1、adv.女人似地，娇弱地;

femininely的双语例句

1、Auditioning for the show, Liu dressed, acted and spoke so femininely that the judges questioned his gender several times.

海选试音时，刘著从着装、举止到言谈都酷似女生，以至于评委都对他的性别几度表示质疑。

2、 And initial results from a follow-on study show that women with male names are more likely to make more money than their more femininely named counterparts, Coffey said.

因此，人们可能会觉得男性化一点人格，或者男性化的名字对女性在司法领域的职业生涯有所帮助。

3、 When they reached the door Tess femininely glanced back to discern the effect of that kiss of charity; there was no triumph in her glance, as there might have been.

他们走到门口的时候，女性的敏感又使苔丝回过头去，想看一看那个同情的吻产生了什么样的效果；她的目光里没有得意的神情，而她的目光里本应该有这种神气的。

4、 First, this text precedes with political two realms the treatise from marriage family respectively, mentioning husband and wife, man the concubine relate to, the feminine chastity in nobility view interfere with politics condition and its reasons with nobility femininely.

首先，本文分别从婚姻家庭与政治两个领域进行论述，论及夫妻、夫妻关系，贵族妇女的贞操观和贵族妇女的干政状况及其原因。

以上是简答网为您整理的femininely怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于fe

mininely的用法、

femininely的释义、femininely的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/femininely>